
 

 

 

Zápis kolegia děkanky HF JAMU dne 13. 2. 2023 
 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová prof. MgA. Jindřich Petráš, 
PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., doc. Jurij Likin, Ing. Jana Vondráčková 
 
Hosté: JUDr. Lenka Valová 
 
 

1. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 
- Děkanka přivítala členy kolegia. 
- Etická komise – změna složení komise – z důvodu ukončení pracovního poměru odchází 

Mgr.et Mgr. Adéla Dědová a studentka Ludmila Rousová – proběhne návrh nových členů.  
- Manuál „co dělat když“ – byl projednán s PhDr. Andreou Mikotovu, členy Etické rady HF 

a vedením fakulty. Rektor obdržel připomínky od děkanů obou fakult pro další zpracování. 
- 6. 2. 2023 proběhla schůze s týmem RUV – byla prodloužena lhůta pro vklad pedagogů 

do 21. 2. 2023, termín pro fakultní administrátory je 28. 2. 2023. 
- Příprava argumentace pro změnu kritérií v RUV (je potřeba zohlednit reprízy, vedoucí 

skupin v orchestrech, …).  
- Setkání celoškolního týmu RUV proběhne 20. 2. 2023. 
- Proběhne setkání s členy JMK ohledně koordinace spolupráce se Srbskem – schůzka dnes 

ve 13 hodin. 
- Jednání s odbory proběhlo 25. 1. 2023 na rektorátu. 
- Děkanka informovala o navýšení rozpočtu o 8 mil. Navýšení půjde do mzdového tarifu. 
- Zahájení nového semestru proběhne v Music Labu 15. 2. od 19 hodin. 
- Diskuse ohledně Personálního plánu a profilu pedagoga/pedagožky – vychází ze směrnice 

kariérního řádu, personálního řádu, statutu JAMU. První verze personálního listu byla 
schválená KD, následně projde diskusí VK. 
 

2. Informace doc. MgA. Goliášové 
- Informace ohledně evaluace kateder – dotazník k evaluaci kateder bude předložen KD 

ke schválení, během letního semestru se budou evaluovat dvě katedry, KHP a KSN, 
konečná podoba dotazníku bude schválena po předložení KD. 

- Univerzita 3. věku na letní semestr (Staletí protkaná strunami, Lidé za hudbou II).  
 

3. Informace PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 
- KD byla předložena pracovní verze PRSZ HF 2023 k finálnímu dopracování. 
- Dne 24. 1. proběhlo zasedání Ediční rady JAMU (podrobněji viz samostatný zápis). 
- Dne 24. 1. proběhlo zasedání komise HF pro SGS SVV (podrobněji viz samostatný zápis). 

Komise k řešení podpořila 6 nových projektů. 
- Dne 30. 1. proběhlo zasedání komise JAMU pro hodnocení projektů FRVČ (podrobněji viz 

samostatný zápis). 
- Z důvodu optimalizace vzájemného poměru částek alokovaných mezi podporu projektů 

FRVČ na jedné straně a IP DKRVO na straně druhé, proběhlo dne 8. 2. další zasedání 
komise JAMU pro hodnocení projektů FRVČ, v jeho rámci došlo k revidování výsledků 
zasedání ze dne 30. 1. Na HF byly podpořeny 3 projekty v okruhu A a 3 projekty v okruhu 
B (podrobněji viz samostatný zápis). 

- S ohledem na bod výše prod. Lyko informoval o finální podobě rozdělení IP DKRVO na HF 
v roce 2023. 

- Informace k celkovým závěrečným výstupům CRP „Sociální bezpečí“. 
- Informace k CRP „Etika“, kde došlo k výraznému krácení finančních prostředků. HF se bude 

podílet formou participace na společných aktivitách. 



 

 

 

- Dne 16. 3. 2023 proběhne on-line seminář se zástupci Norwegian Artistic Research School 
věnovaný možnostem využití Research Catalogue pro prezentaci výsledků uměleckého 
výzkumu a možnostem jeho zapojení do výuky (pozvánka rozeslána všem VK). 

- Výzkumný pracovník a pedagog HF Dr. Omar Ruiz bude zastupovat JAMU v mezinárodní 
výzkumné skupině pro uměleckou pedagogiku v rámci Society for Artistic Research. 

 
4. Informace doc. Jurije Likina: 

- Informoval o podpoře ukrajinských studentů, je v kontaktu s MŠMT a DZS, očekává se 
výzva MŠMT tykající se finanční podpory ukrajinských studentů.  

- Podporují se studenti, u kterých vzniká potřeba podpory je ověřena tíživá situace studenta. 
HF ověří situaci formou osobního pohovoru. 

- Pobyt ukrajinských studentů v ČR je momentálně řešen pouze pomoci statutu uprchlíka 
(dočasná ochrana ČR). Studenti s tímto vízem musí prodloužit svůj pobyt na další období 
– žádosti se podávají na Odboru azylové a migrační politiky Ministerstva vnitra ČR. 
Elektronická registrace je otevřena pouze do 31. 3. 2023. Nově přijatí ukrajinští studenti 
musí žádat o dočasnou ochranu ČR. Je zapotřebí součinnost JAMU.   

- Vízová problematika nově přijatých ruských a běloruských studentů – nemohou získat statut 
uprchlíka. MŠMT radí přerušení studia. Stávající studenti musí pečlivě připravovat podklady 
k žádosti a včasně žádat o prodloužení pobytu v ČR. V případě neúspěšné žádosti může 
student očekávat nařízení opustit území ČR. Je zapotřebí směrovat studenty ke 
konzultacím u odborníků, například Centrum pro cizince JMK (změna účelu pobytu, pobyt 
po obdržení diplomu – hledání zaměstnání atd).   
 

5. Informace prof. MgA. Petráše: 
- Ve středu 15. 2. 2023 bude děkankou prof. Barbarou Marií Willi Ph.D. a ředitelem 

MgA. BcA. et BcA. Martinem Hrochem, Ph.D. MBA podepsáno „Memorandum o spolupráci“ 
mezi HF JAMU a Gymnáziem P. Křížkovského s uměleckou profilací. 

- 4. 5.  se pro studenty instrumentálních kateder a KZP uskuteční v Aule výběrová přehrávka 
– „konkurz na vystoupení s orchestrem“ pro obsazení sólistů orchestrálních koncertů 
Hudební fakulty na akademický rok 2023/2024.  

 
6. Informace Ing. Jany Vondráčkové: 

- Informovala o vývoji v přípravě rozpočtu 2023. Na KR 20. 2. budou předmětem jednání ON. 
- Informovala o školení a vyplnění testu BOZP. 
- Informovala o PF kafé na Dominikánském náměstí, kde je možnost pronájmu koncertního 

sálu s kapacitou 33 míst pro koncerty, výstavy, přednášky. Vhodná pro studenty 
uměleckých škol, kde mají možnost představit např. svůj absolventský koncert apod. 

- Informovala o stavu výroční zprávy. 
 

7. Informace pror. JUDr. Lenky Valové: 
- Nová příručka pro hodnotitele. 
- Akreditace jmenovacího a habilitačního řízení – je třeba nově zpracovat a podat na NAÚ. 
- Reakreditace – informace o tvůrčí činnosti pedagogů ihned vložit do personálních listů, 

zautomatizovat proces RUV + RIV + personální listy v IS. 
- NAÚ začne kontrolovat zpětně akreditační žádosti, zaměří se na otázku kvality a správné 

formální náležitosti.  
- Garanti studijních programů – musí sehrávat důležitější roli v rámci procesů – je třeba 

popsat jejich pracovní náplň a zakotvit jejich postavení do hodnocení kvality. 
- Počty studentů – vedení JAMU kladně hodnotí zvýšený zájem o studium na obou fakultách, 

je třeba přijmout strategické rozhodnutí a počty studentů mírně navýšit, aby nedošlo 
k poklesu studentů ve srovnání s ostatními uměleckými VŠ. Naplňování kariérních plánů 
není jen o počtu odučených hodin. 



 

 

 

- Pomoc UA studentům – informace o podpoře všech ukrajinských studentů (nejen těch, kteří 
jsou řádnými studenty). Nutná žádost, doc. Likin zajistí potřebné náležitosti a předá 
informace na rektorát. 

- Studenti, kteří mají statut dočasné ochrany si musí tento statut do konce března obnovit. 
 

 
 

Příští řádné KD proběhne v pondělí 27. 2. 2023 v 9:30. 
 
 

 

Zapsala     Verifikovala 
Ing. Tatiana Himerová     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 


